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Referat	fra	FAU-møte	AKS	
på	Toppåsen	skole	

	
	

Tirsdag	26.	september	2017	kl.	19.00-19.30	
	

	
Oppmøte:	
Fra	skolen:	 Rektor	Anne	Roland,	Radouane	Elkhou	
Leder:		 	 Stine	Elde,	3.	trinn	
Referent:		 Silke	Øverby,	4.	trinn	
	
1.	trinn:		 Jannicke	Josefson-Rud,	Knut	Leganger-Krogstad,	Julia	Madruga	
2.	trinn:		 -		
3.	trinn:		 Adiam	Negassi,	Omer	Seher,	Stine	Elde,	Tijana	Nil	
4.	trinn:		 Bengt	Næssvold,	Silke	Øverby	
	
	
1) Informasjon	fra	skolen	
Et	trygt	og	godt	miljø	på	skolen	og	AKS	er	veldig	viktig.	For	å	sikre	kompetanse	og	ansattes	trygghet	i	
deres	voksenrollen	i	AKS	gjennomføres	det	et	kurs	(foredrag	med	etterfølgende	øvelsesøkt)	med	
læringsmiljøteamet.	Skolen	har	læringsmiljøteamet	knyttet	til	seg	som	støttepartner	for	ledelsen	og	
kompetanseheving/-sikring.	I	tillegg	til	generell	kompetansehevning	følger	ledelsen	opp	
enkeltpersoner	som	trenger	veiledning.		
	
Læringsmiljøteam	er	et	ressursteam	fra	utdanningsetaten	i	Oslo	kommunen	som	kan	bistå	med	
kompetanseheving	i	skolen	og	AKS,	for	eksempel	veiledning	hvordan	man	kan	skape	et	godt	og	trygt	
læringsmiljø	for	alle,	relasjonsbygging,	etc.	I	tillegg	er	det	mulig	å	søke	om	hjelp	for	en	klasse/trinn	
som	har	spesielle	utfordringer	med	læringsmiljøet.		
	
2) Voksenrollen	på	AKS	
FAU	har	fått	tilbakemelding	fra	noen	elever	fra	flere	trinn	(1.,	2.	og	3.	trinn)	at	de	voksne	kan	være	
veldig	strenge.	Ansatte	i	AKS	prøver	å	ta	opp	konfliktsituasjoner	og	snakke	med	barna.	Men	
plassbegrensningene	og	mindre	aktivitetsnivå/innskrenkete	lekemuligheter	ute	påvirker	alle	–	både	
voksne	og	barn	begynner	å	slite	med	å	ta	hensyn	til	hverandre	og	være	rause.			
	
Ikke	alle	AKS-ansatte	har	pedagogisk	utdanning,	derfor	skal	man	jobbe	med	caser	hvordan	man	kan	
takle	hverdagssituasjoner.	
	
Så	fort	paviljongen	kan	tas	i	bruk	etter	høstferien	og	pass-situasjonen	har	forbedret	seg	er	det	
planlagt	å	lage	en	”aktivitetsbank”.	Så	fort	man	har	tilgang	til	datarom,	skolekjøkken,	etc.	igjen	er	det	
mulig	å	tilby	flere	forskjellige	aktiviteter.	Elevene	skal	få	mulighet	å	melde	seg	på	forskjellige	
aktiviteter	(base	3	og	4	skal	mest	sannsynlig	få	felles	aktiviteter	for	å	ha	flere	voksne	å	spille	på).		
	
3) Elevens	medvirkning	
På	3.	trinn	ble	det	gjennomført	en	evaluering	av	AKS	med	elevene	(hva	som	er	bra	og	hva	som	kan	
forbedres).	Et	resultat	er	at	elevene	ønsker	seg	mer	valgfrihet,	mer	medvirkning	å	bestemme	selv	
hvilke	aktiviteter	de	vil	være	med	på.		
	



FAU	møtereferat	 Toppåsen	skole	 26.09.2017	

	

	 Side	2	

Samtidig	ønsker	foreldre	at	barna	bruker	aktivitetstilbud	i	AKS,	så	her	gjelder	det	å	finne	en	balanse	
mellom	å	la	elevene	bestemme	selv	og	oppfordre	dem	til	deltagelse	i	aktiviteter.	Det	er	veldig	viktig	å	
huske	at	AKS	er	ikke	del	av	skoletiden,	dvs.	aktiviteten	skal	være	preget	av	lek.		
	
4) Organisering		
Hver	base	har	en	baseleder	som	har	mest	informasjon	om	hva	som	foregår	i	basene.	Skolen	er	så	
heldige	å	ha	flere	ansatte	på	AKS,	spesielt	baseledere,	med	relevant	pedagogisk	utdanning,	for	
eksempel	barne-	og	ungdomsarbeidere.		
	
Baselederne	har	direkte	kontakt	med	elevene,	derfor	skal	baselederne	være	tilstede	på	
foreldremøter.	Ukeplaner	sendes	også	fra	baselederne.	Alle	foreldre	som	ikke	mottar	ukeplan	per	e-
post	bes	om	å	ta	kontakt	så	korrekt	e-postadresse	kan	registreres.	Det	er	også	mulig	at	skolen	
videresende	spørsmål	og	forespørsler	fra	foreldre	til	respektiv	baseleder,	som	ofte	har	mer	detaljert	
innsikt	og	kan	gi	et	mer	utfyllende	svar.		
	
5)	Eventuelt		
Nytt	FAU/AKS	møte	planlegges	for	november		
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Referat	fra	FAU-møte	
på	Toppåsen	skole	

	
	

Tirsdag	26.	september	2017	kl.	19.30-20.30	
	

	
Oppmøte:	
Fra	skolen:	 Rektor	Anne	Roland	
Leder:		 	 Marianne	Kluften-Hagen,	7.	trinn	
Referent:		 Silke	Øverby,	3.	trinn	
	
1.	trinn:		 Jannicke	Josefson-Rud,	Knut	Leganger-Krogstad,	Julia	Madruga	
2.	trinn:		 Husein	Maksumic		
3.	trinn:		 Adiam	Negassi,	Omer	Seher,	Stine	Elde,	Tijana	Nil	
4.	trinn:		 Bengt	Næssvold,	Silke	Øverby	
5.	trinn:		 Thomas	Mikkelsen	
6.	trinn:		 Cecilie	Sudland,	Espen	Ting-Helseth	
7.	trinn:		 Marianne	Kluften-Hagen,	Lise	Fotland	Aaseng	
	
	
1) Referat	og	innkalling	
Godkjent.		
	
2) Informasjon	fra	skolen	
Oppdatering	byggeprosess:		

• Gymhallen	skal	bygges	opp,	brukermedvirkningsmøte	(administrasjon,	lærere,	FAU-ledelsen)	
planlagt	for	torsdag,	28.09.2017.		

• Status	administrasjonsbygg	er	avklart	–	rehabilitering,	lærerrommet	og	samlingsalen	skal	
bygges	om	så	de	kan	brukes	som	”mini	gymsaler”	(begrenset	plass)	i	en	overgangsperiode	
(godkjenning	av	denne		”bruksendringen”	utestår).	Fram	til	jul	får	Toppåsen	skole	tilgang	til	
gymsalen	på	Rosenholm	Campus	(mellomtrinn).	FAU	sendte	innspill	etter	brannen	hvor	vi	
blant	annen	påpekte	hvor	viktig	det	er	at	samlingssalen	oppgraderes	(salen	er	for	liten,	har	
for	dårlig	lys	og	luft).		

• Fjernvarmeanlegg	ble	skadet	i	brannen	og	er	fortsatt	ikke	i	drift.	Det	er	forventet	at	
fjernvarme	fungerer	igjen	fra	og	med	fredag,	29.09.2017.	Bruk	av	elektriske	varmeovner	
måtte	begrenses	til	en	varmeovn	per	klasserom	for	å	unngå	at	hovedsikringen	går.		

• Paviljongen	skal	tas	i	bruk	etter	høstferien.	Ledelsen	håper	at	det	blir	bedre	plass	på	
skolegården	når	plassen	foran	paviljongen	kan	brukes.	

• Ballbinge	(på	tak	av	garasjebygget)	er	forsinket	pga	bestilling	av	spesialgjerder,	forventet	å	
være	ferdigstilt	i	uke	42.	

	
Både	ansatte	og	elever	synes	at	det	begynner	å	være	slitsomt	med	plassbegrensningene,	så	alle	
gleder	seg	på	åpning	av	paviljongen.	Ledelsen	har	oppfordret	lærere	å	ta	flere	uteskoledager	for	å	gi	
elevene	mer	”pusterom”	i	skolehverdagen.			
	
Sklien	ved	klasserommene	til	1.	trinn	ble	fjernet	(sikkerhetshensyn).	Ledelsen	jobber	med	å	få	en	
erstatning	på	plass	så	fort	som	mulig.			
	
Etterforsking	brann:	Fortsatt	under	etterforskning.		
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3) Foredrag	24.	oktober	
FAU	organiserer	med	jevne	mellomrom	foredrag	for	elever	(i	skoletiden)	og/eller	foreldre	(på	
kveldstid).	Vi	har	arrangert	foredrag	i	egen	regi	på	Toppåsen	skole	eller	i	samarbeid	med	Prinsdal	
barneskole	og	Hauketo	ungdomsskole	på	Hauketo.	Vi	har	vært	gjennom	forskjellige	temaer,	som	
motivasjon,	foreldrerollen,	mobbing,	etc.	
	
Nå	er	det	planlagt	et	foredrag	med	Kristin	Oudmayer	(Unicef	og	forfatter)	som	foredragsholder,	i	
samarbeid	med	Hauketo	og	Prinsdal.	Tema	er	mobbing.	Foredrag	var	planlagt	for	mars	2017	men	
måtte	avlyses	pga	sykdom.	Vi	har	fått	tilbud	om	gjennomføring	av	foredrag	tirsdag,	24.	oktober,	
18.30	–	20.30.	Inngangsprisen	er	50	NOK.	
	
Alle	FAU-representanter	bes	om	å	informere	om	foredraget	og	motivere	foreldre	til	å	komme.	Alle	er	
velkommen	–	uansett	om	de	har	barn	på	en	av	de	3	skolene	eller	ikke.	Det	er	plass	for	ca.	200	
personer	i	auditorium	på	Hauketo	skole.	Derfor	bes	foreldre	som	har	barn	i	barnehager	i	nærområdet	
å	henge	opp	informasjon	om	foredraget	der.	Lise	sender	materiale	(plakat)	som	kan	skrives	ut	og	
henges	opp	per	e-post	til	alle.	Videre	ber	FAU	om	deling	av	Facebook-event	som	er	opprettet.		
	
Toppåsen	skole	skal	bidra	med	6	-	8	personer	for	å	bemanne	inngangen	og	kafeen.	Muligens	trenger	
vi	også	bakere	(”håndholdte	enheter”,	dvs.	hvetebakst,	muffins	eller	matenheter	som	pizzasnurrer,	
innbakte	pølser,	eller	lignende	som	enkelt	kan	holdes	i	hånden	for	å	spise,	uten	at	man	trenger	
tallerken/bestikk).	Berit	tar	kontakt	per	e-post	med	alle	i	FAU	hvis	Toppåsen	skal	levere	håndholdte	
enheter.		
	
Kaffevakt:		

• Knut	Leganger	Krogstad	(1.	Trinn),	knut.l.krogstad@gmail.com		
• Julie	Madruga	(1.	Trinn),	juliegb@hotmail.com		
• Omer	Seher	(2.	trinn),	omerseher@hotmail.com		
• Adiam	Negassie	(3.	Trinn),	adiam.negassie@gmail.com		
• Bengt	Næssvold	(4.	Trinn),	bengt.naessvold@sebkort.no		

	
I	opprinnelig	plan	for	FAU-møter	så	skulle	neste	møte	være	den	24.	oktober.	Pga	foredraget	må	
møtetet	derfor	flyttes,	og	ny	dato	bli	mandag,	30.	oktober.		
	
4) Økonomi/regnskap	2016	
Regnskap	2016	og	foreløpig	oversikt	for	2017	i	Excel	fil	(vedlegg).	FAU	hadde	opprinnelig	planlagt	å	
bruke	en	del	midler	til	oppgradering	av	lys	og	lyd	i	samlingssalen.	Prosjektet	er	satt	på	vent	til	vil	har	
fått	mer	detaljert	tilbakemelding	hva	som	skal	skje	med	administrasjonsbygget	etter	skolebrann.	
Spørsmål	til	regnskap	2016	eller	foreløpig	regnskap	2017	kan	sendes	til	Lise	
(Lise.Fotland.Aaseng@innovasjonnorge.no).		
	
Forklaring	”17.	mai	overskudd”:	17.	mai	arrangement	på	skolen	arrangeres	av	5.	trinn,	overskudd	
deles	mellom	5.	trinn	(finansiering	av	leirskole-opphold	i	7.	trinn,	statlig	støtte	til	leirskole	dekker	kun	
deler	av	kostnaden)	og	FAU.	Midler	som	går	til	trinnet,	står	på	FAUs	konto	til	opphold	betales.	Statlig	
støtte	til	leirskole	dekker	kun	deler	av	kostnaden.		
	
Skolens	ledelse	har	bedt	om	støtte	fra	FAU	til	å	feire	skolens	30.	års	jubileum.	Ideen	er	å	ha	en	
bursdagsfeiring	i	løpet	av	oktober/november,	for	eksempel	i	sammenheng	med	innflytting	til	
paviljongen.	Skolen	organiserer	selv,	de	sier	ifra	hvis	de	trenger	hjelp	med	organisering	fra	FAU.	I	
løpet	av	oktober/november.	Saken	skal	ikke	kommuniseres	til	barna	–	festen	skal	være	en	
overraskelse	for	elevene.		
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Vedtak:	
Det	er	vedtatt	at	FAU	bruker	midler	for	å	bidra	til	festen.		
	
5) Ulike	FAU	grupper	

• Trafikk:	Aksjon	”Foreldre	i	veien”	(3	ganger	i	året,	ved	skolestart,	uke	43,	uke	2),	
refleksdemonstrasjon	(gjennomføres	vanligvis	på	åpen	skolekveld	-	utgår	i	2017)	
Deltagere:	Christoffer	(4),	Lise	(7),	Silke	(4),	Tijana	(3)	

• Foredrag:	Arrangere	årlig	foredrag,	dvs.	organisering	av	foredragsholder,	lokale,	
informasjonsplakater,	håndholdte	enheter,	etc.		
Deltagere:	Adiam	(3),	Berit	(5),	Lise	(7),	Knut	(1)	

• Kommunikasjon:	Har	jobbet	med	skolen	i	fjor	for	å	utarbeide	en	kommunikasjonsplan,	
administrasjon	av	FAUs	Facebook	side	
Deltagere:	Espen	(6),	Mia	(3),	Stine	(3),	Thomas	(5)	

• Helse:	Lusekampanje	og	eventuell	andre	ting	gruppen	definerer	selv	
Deltagere:	Anne	Grete	(7),	Helle	(2),	Jannicke	(1),	Julie	(1),	Mia	(3)	

• Kjøkken	(FAU-kjøkken	i	tilknytting	til	samlingsalen)	–	gruppen	settes	på	vent	inntil	videre	
• Lys	&	lyd	(samlingsalen)	–	gruppen	er	satt	på	vent	inntil	videre	

	
FAUs	adresseliste	inneholder	en	gruppe-kolonne.	Alle	FAU-medlemmer	bes	om	å	tenke	over	i	hvilken	
arbeidsgruppe	de	ønsker	å	bidra	og	melde	sin	interesse	til	Marianne.		
	
6) Oppstart	av	ravning	
Mer	informasjon	kommer.	Planen	er	å	ha	oppstart	i	høsten,	mandag	–	torsdag	(ca.	18.00	–	20.00),	
mest	sannsynlig	med	ukentlig	ansvarsfordeling	per	trinn.	Anbefalingen	fra	Frivillighetssentralen	er	at	
3	til	4	person	går	sammen.	Flere	foreldre	har	positive	erfaringer	med	Spond	fra	organisering	av	
gruppeaktiviteter	(for	eksempel	gruppetrening	i	idrettslag).		
	
7) Eventuelt	

• Erfaringsdel	fra	17.	mai	2017:	Informere	FAU-representanter	fra	1.	–	3.	trinn	så	tidlig	som	
mulig	om	deres	bidrag	til	17.	mai	arrangement	(5.	trinn	arrangerer	og	delegerer	noen	
oppgaver	som	baking	til	andre	trinn).	I	2017	var	det	vanskelig	å	få	organisert	kake-
leveransen.	Det	er	viktig	at	1.	–	3.	trinn	forholder	seg	til	fordelingsnøkkelen	ang.	hva	som	skal	
bakes.	FAU-representantene	organiserer	baking	i	sine	respektive	trinn	og	melder	tilbake	til	5.	
trinn.	Det	er	viktig	at	forventning	at	alle	foreldre	skal	bidra	kommuniseres	tydelig,	for	
eksempel	i	vårens	foreldremøtene.		
Nåværende	6.	trinn	leverer	erfaringssamlingen	(oppdatert	med	sine	egne	innspill)	over	til	5.	
trinn.		

• Foreldre	oppfordres	til	å	ta	i	bruk	app	”Trafikkagenten”	som	brukes	for	registrering	av	farlige	
situasjoner	på	skoleveien.	Lærere	må	generere	en	kode	for	alle	elever	før	appen	kan	tas	i	
bruk.	Mangler	på	skoleveien	(for	eksempel	gatelys	som	ikke	fungerer)	meldes	direkte	til	Oslo	
kommune	(https://bymelding.no/)		

	
	


